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> Ahmet Kamburoğlu 3'de

ATALAY BGC'Yİ ZİYARET ETTİ

VAKFIKEBiR iLÇEMiZi 
BEKLEYEN FELAKET!

ZİNCİR MARKETLER KIRTASİYE ÜRÜNLERİ SATMASIN

VAKFIKEBİR MYO'DA BAYRAK DEĞİŞİMİ

> Sadık AYDIN 3'de

Vakfıkebir Esnaf ve Sanatkarlar Esnaf Odası Başkanı Kadem Sağlam, bir 
aksilik olmazsa 6 Eylül'de okulların açılacağını ve pandemi nedeniyle zor 
durumda olan kırtasiyeci esnafın bir nebzede olsa rahatlayacağını söyledi. 

Trabzonspor'un 2021 Aralık ayında yapılması beklenen seçimli genel 
kurulunda Başkan Adaylığı noktasında ismi geçen Eski Gençlik ve Spor Genel 
Müdürü Mehmet Atalay Büyükliman Gazeteciler Cemiyeti'ni (BGC) ziyaret etti.

Trabzon Üniversitesi Vakfıkebir Meslek Yüksekokulu Müdürlüğü görevini yürüten 
Dr. Öğr. Üyesi Soner Demirtaş'ın yerine Yüksekokulun Müdür Yardımcılığı 
görevini yürütmekte olan Dr. Öğr. Üyesi Tolga Ergün, Müdür olarak atandı.

Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Vakfıkebir İlçe Başkanı 
Mehmet Keskin, Vakfıkebir ile Tonya ilçelerini birbirine 
bağlayan yol güzergahı üzerinde bulunan fol deresinde 
ilçeyi bekleyen büyük bir felaketin olduğunu belirtti.

> 2'de
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Vakfıkebir Meslek Yüksekokulu 
Müdürlüğü görevine Trabzon 

Üniversitesi Vakfıkebir Meslek 
Yüksekokulu Finans-Bankacılık ve 
Sigortacılık Bölümü Öğretim Üyesi 
ve aynı zamanda Yüksekokul Müdür 
Yardımcılığı görevini yürüten Dr. 
Öğr. Üyesi Tolga Ergün atandı. 
Müdür Ergün Gazetemizi ziyaret 
ederek Yazı İşleri Müdürümüz Ahmet 
Kamburoğlu'na yapılan değişiklik ve 
Yüksek okul hakkında bilgiler verdi.
“VAKFIKEBİR MYO MİSYON VE 
VİZYONU OLAN ÖNEMLİ BİR 
OKUL”
Trabzon Üniversitesi Rektörü Sayın 
Prof. Dr. Emin Âşıkkutlu tarafından, 
Yüksekokul Müdürlük görevinden 
ayrılan Trabzon Üniversitesi Hukuk 
Fakültesi Öğretim Üyesi Dr. Öğr. 
Üyesi Soner Demirtaş'ın yerine, 
Trabzon Üniversitesi Vakfıkebir 
Meslek Yüksekokulu Finans-
Bankacılık ve Sigortacılık Bölümü 
Öğretim Üyesi ve aynı zamanda 
Yüksekokul Müdür Yardımcılığı 
görevini yürüten Dr. Öğr. Üyesi Tolga 
Ergün atandı. Görevi teslim alan 
Müdür Dr. Öğr. Üyesi Tolga Ergün 
gazetemize yaptığı değerlendirmede 
şu ifadelere yer verdi.Vakfıkebir 
Meslek Yüksekokulu'nda görevi 
teslim alan Dr. Öğr. Üyesi Tolga 
Ergün, “Rektörümüz Sayın Prof. Dr. 
Emin Âşıkkutlu hocamızın tensipleri 

doğrultusunda Vakfıkebir Meslek 
Yüksekokulumuza da Müdür olarak 
görevime başladım. Bu göreve 
atanmamdan dolayı başta Sayın 
Rektör hocama, Yüksekokulumuza 

görevi süresince vermiş olduğu tüm 
katkılarından dolayı da Dr. Öğr. 
Üyesi Soner Demirtaş hocama 
şükranlarımı sunuyorum. Vakfıkebir 
MYO misyon ve vizyonu olan önemli 
bir okul. Meslek Yüksekokulu 
yönetimi olarak, Yükseköğretimde 
kalite anlayışı ve Üniversitemiz 
tarafından belirlenen hedeere 
ulaşma noktasında Yüksekokulumuz 

akademik ve idari personelimiz ile 
bugüne kadar göstermiş olduğumuz 
özveri ve gayretin bundan sonra da 
artarak devam etmesi için elimizden 
gelenin en iyisini yapmaya gayret 

göstereceğiz.”dedi. Sözlerine devam 
eden Ergün, “Trabzon ilimizin güzide 
ilçesi Vakfıkebir, özellikle coğra 
konumu ile Türkiye'yi Batıda Avrupa, 
Doğuda Kafkasya ve Ortadoğu'ya 
bağlayan bir yol güzergahı üzerinde 
bulunmaktadır. Bu nedenle, 
Vakfıkebir ilçemiz jeostratejik, 
jeopolitik ve jeoekonomik açıdan son 
derece önemli bir konuma ve 

avantaja sahip bir ilçemizdir. Bu 
önemli avantajla birlikte Yüksekoku-
lumuzun temel amacı bilgi, teknoloji 
ve iletişimin ön plana çıktığı 21. yüz-
yıl dijital dünyasında öğrencilerimizi, 
arayan değil aranan ve donanımlı 
birer ara elaman olarak yetiştiril-
mesini sağlamaktır. Bu vesile ile yeni 
görevimin Yüksekokulumuz, Üniver-
sitemiz ve Vakfıkebir ilçemiz için 
hayırlı olmasını temenni ediyorum.” 
diyerek sözlerini tamamladı.Dr. Öğr. 
Üyesi Tolga Ergün, 2012 yılında 
Uludağ Üniversitesi İktisat Bölü-
mü'nden mezun olduktan sonra aynı 
yıl Karadeniz Teknik Üniversitesi'nde 
İşletme Finans alanında Yüksek 
Lisansa başladı. 2020 yılında ise 
Karadeniz Teknik Üniversitesi 
İşletme Bölümü'nde doktorasını 
tamamladı. Finans bankacılık 
alanında çeşitli akademik çalışmaları 
bulunan Ergün, evli olup İngilizce 
bilmektedir.Büyükliman Postası 
Gazetesi Yazı İşleri Müdürü Ahmet 
Kamburoğlu ise yaptığı açıklamada, 
“Vakfıkebir Meslek Yüksek 
okulundaki görevi süresi boyunca 
yaptığı çalışmalardan dolayı Dr. Öğr. 
Üyesi Soner Demirtaş'a teşekkür 
ediyoruz. Müdürlük görevi teslim 
alan Dr. Öğr. Üyesi Tolga Ergün'e de 
hem yeni görevinde hemde bu nazik 
ziyaretleri için teşekkür ediyor, 
başarılar diliyorum dedi. 

Ahmet KAMBUROĞLU

“AÞI OLMALIYIZ”
Neden halen daha aşılanmak 
istemiyoruz…
Bütün Dünya aşılanıyor.
Bütün Türkiye aşılanıyor da insanlar neden 
halen daha aşılanmak istemiyor…
İnsanlar halen daha güvenmiyor mu?
İnsanlar neden halen daha tedirgin?
Neden?
İnsanlar aşılanmamak için direniyorsa, 
nedeni olmalı…
06 Eylül itibari ile İçişleri Bakanlığı genelge 
yayınladı;
Bu genelge göre, konser, sinema, tiyatro, 
özel araç hariç, uçak, otobüs, tren veya 
diğer toplu ulaşım araçları ile giriş veya 
yolculuk yapmak isteyenlerden HES kod-
larıyla giriş sağlanacak. Aşılı olanlar her 
türlü gidebilecek eğer aşınız yok ise azami 
48 saat önce yapılmış negatif PCR testi 
istenilecek…
Yavaş yavaş aşılanmaya yönelik tedbirler 
alınmaya başlanıldı…
Geçen haftalar da TFF'nu bir karar almıştı.
Kısaca aşı yok ise stada giriş izni yok.
Ya aşı ya da 48 saat önce yapılmış negatif 
PCR testi istiyor…
En son oynanan Trabzonspor, Sivasspor 
maçında taraftar dışarı da kaldı…
Bu taraftarın ne aşısı vardı nede 48 saat 
önceden yapılmış PCR testi…
Bir karar alınmış o karara riayet etmek, 
bizim görevimiz arasındadır diye 
düşünüyorum…
Taraftar stadyuma giriş için tolerans istendi 
ama o tolerans verilmedi.
Bu gün aşı yapılın diye haykıra haykıra 
bağıranlar, o toleransı nasıl vereceklerdi?
Nasıl göz yumacaklardı?
Yumulmadı ve toleransta verilmedi…
Sağlığımızı düşünüyorsak aşı olacağız…
Bana bir şey olmaz dememeliyiz ve 
aşımızı olmalıyız…
Her işin başının sağlık olduğunu 
unutmayalım…
Son günlerde sarılmak ve tokalaşmak 
yaygınlaşmış durumda…
Temiz, maske ve mesafe kuralı bitmiş 
değil.
Her yer açıldı, yasaklar kalktı diye bu 
kurallar ertelenmedi…
Kural, sağlığımız için olduğunu 
unutmayalım…
Sağlıklı günler dilerim…
****************************
Vakfıkebir Belediyesi tarafından Tip Yarı 
Olimpik Yüzme Havuzu inşaatı ihalesi 
11.12.2020 tarihinde yayınlanmıştı. İhale 
tarihi ise 05.01.2021 tarih saat:10.00'da idi. 
Fakat Vakfıkebir Belediyesi tarafından 
ihale iptal edildi. Fiyat artışları ihalenin iptal 
olma nedeniydi…
Yakın bir tarihte bu ihale tekrar yapılacak 
ve Büyükliman Havzası kapalı yüzme 
havuzuna kavuşmuş olacak…
Yüzme bilmeyen çocuklarımız, Gençlik 
Merkezi öncülüğünde Vakfıkebir 
Belediyesi'nin araç katkısıyla beraber 
Trabzon kapalı yüzme havuzuna 
götürülüyor…
Vakfıkebir'e yüzme havuzu yapıldığında bu 
problemde ortadan kalkacak ve herkes bu 
havuzu yaz-kış kullanabilecek…
Vakfıkebir'den kalkıp Trabzon'a gitmek 
artık çok zorlaştı. Trakten artık hiç kimse 
bir yere gitmek istemiyor. Havuza girmek 
için Trabzon'a gitmek çok lüks oldu. 
Vakfıkebir'de yapıldığı an herkes rahat bir 
nefes alacak…
Başkan Muhammet Balta bir an önce bu 
ihaleyi yapar ve bitirirse, insanlar da rahat 
bir nefes alır diye düşünüyorum…

BAŞKAN BALTA, “BİRLİK VE BERABERLİĞİMİZ DAİM OLSUN”

V
akfıkebir Belediye Başkanı 
Muhammet Balta, Hicri 
Yılbaşı'na girilmesi ile beraber 

Muharrem ayı etkinlikleri 
kapsamında vatandaşlara Merkez 
Yeni Cami önünde aşure dağıttı. 
Başkan Balta, Muharrem ayı ile ilgili 
yaptığı konuşmada birlik, beraberlik 
ve dayanışma mesajı verdi. Belediye 
Başkanı Muhammet Balta'ya 
Trabzon Büyükşehir Belediyesi 

Sosyal Hizmetler Dairesi Başkanlığı 
Muharrem Çimşit ve AK Parti 
Vakfıkebir ilçe Başkanı Ahmet Uzun 
da eşlik etti. Büyükşehir Belediyesi 
aracılığıyla Hicri takvime göre ilk ay 
olan Muharrem ayı etkinlikleri 
kapsamında Cuma Namazı sonrası 
Merkez Yeni Cami önünde aşure 
dağıttı. Aşure dağıtımına katılan 
Vakfıkebir Belediye Başkanı 
Muhammet Balta, vatandaşlarla 

sohbet edip, onların sıkıntılarını da 
dinlemeyi ihmal etmedi. Burada 
açıklamalarda bulunan Başkan 
Balta, "Cenab-ı Allah'a şükürler 
olsun, bir Hicri Yılbaşı'nı daha idrak 
ettik. Aşure günlerine doğru 
ulaşıyoruz. Malumunuz Muharrem'in 
10. günü aşure günüdür" dedi. Balta, 
kazaların belaların de için, birliğe, 
beraberliğe, kaynaşmaya ve 
dayanışmaya vesile olması için 

aşure dağıtımı yaptıklarının altını çi-
zerek, "Bir bakıma aşurenin içerisin-
deki bir araya gelen değişik tatların -

bir ahenk oluşturması mantığı içeri-
sinde değişik renklere, inançlara, 
kültürlere, felsefelere sahip olan in-
sanların hep beraber Ay yıldızlı Türk 
bayrağımız altında vata-nımızın, 
milletimizin, devletimizin birliği, 
beraber-liği ve dayanışma anlayışı 
içerisinde buluşması adına bu-rada 
aşure ikram ediyoruz" diye konuştu. 
Aşı çağrısını bir kez daha yineleyen 
Başkan Muhammet Balta, "Pandemi 

dönemini yaşıyoruz, ya 
hastalığı ge-çireceğiz 
bağışıklık kazana-
cağız, ya aşı olacağız 
bağışıklık kazanaca-
ğız. Hastalığın nerede 
duracağını bilemi-
yoruz. Spekülas-
yonlara kulaklarımızı 
tıkayıp, Sağlık Bakan-
lığımızın ve sağlık çalı-
şanlarımızın önerileri 
doğrultusunda en kısa 
zamanda aşılarımızı 
yaptıralım, kazanımla-
rımızı kaybetmeyelim. 
Huzur içerisinde, 
sağlıklı bir şekilde da-

ha nice Muharremlere, aşure gün-
lerine eriştirmesini Cenab-ı  Allah'tan 
niyaz ediyorum" ifadelerini kullandı.



Büyükliman
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C
umhuriyet Halk Partisi 
(CHP) Vakfıkebir İlçe 
Başkanı Mehmet Keskin, 

Vakfıkebir ilçe sınırları 
içerisinde bulunan fol deresi 
üzerinde büyük bir felaketin 
ilçeyi tehdit ettiğini söyleyerek, 
bir an önce tedbirlerin alınması 
gerektiğini vurgulayarak ilçeyi 
yönetenleri, sorumluluğu olan 
kişi ve kurumları olası bir felaket 
nedeniyle duyarlı olmaya, 
buralarda yeniden incelemeler 
yaparak gerekli önlemleri 
almaya davet ediyoruz dedi.

“KAPİTALİZM İNSANI, 
DOĞAYI, KENTİ VE YAŞAMI 
TÜKETİR”
Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) 
Vakfıkebir İlçe Başkanı Mehmet 
Keskin; Dünyada ve ülkemizde 
uygulanan ve doğayı bir rant 
alanı olarak gören neoliberal, 
kapitalist politikaların sonucu 
olarak; dünyada ve ülkemizde 
büyük doğal felaketlerle karşı 
karşıyayız.  AKP'NİN 
ülkemizdeki temsilcisi olduğu 
Kapitalizm;  rant uğruna başta 
insan olmak üzere, doğaya, 

çevreye, kente, değerlere, 
yaşama müdahale ediyor, 
bunlara yönelik işine geldiği 
şekilde düzenlemeler yapıyor, 
gerektiğinde zarar vermekten, 
yok etmekten, tüketmekten 
kaçınmıyor. Buna bağlı olarak; 
Dünyada ve ülkemizde ekolojik 
dengelerin aşırı zorlanması 
sonucu dramatik “iklim 
değişiklikleri” ve “doğal afetler” 
yaşıyoruz. Bu doğal afetler 
örneği görülmemiş şekilde; 
Marmara'da “musilaj”, Ege, 
Akdeniz başta olmak üzere 

ülkenin her yerinde “orman 
yangınları” ve “sel felaketleri” 
olarak karşımıza çıkıyor. Artık 
dünyada ve ülkemizde doğanın, 
doğal kaynakların sınırlılığına 
işaret eden ve doğanın “fethi”ni 
değil, “doğanın yasalarına 
uygunluğu” esas alan bir 
yönetim değişikliğine acil ihtiyaç 
vardır.İlçemizde de önlemler 
almak zorundayız. İlçemiz özel-
likle sel felaketi bakımından risk 
altındadır. CHP İlçe Başkanlığı 
olarak yaptığımız incelemede; 
Fol deresi üzerinde, Milangaz 

Dolum Tesisi'nin de bulunduğu 
alanda ana yol üzerinde dere 
yatağına dolgu yapılarak dere 
yatağı aşırı derecede daralttığı 
tespit edildi. Bu sıkıntılı dere 
yatağının yaklaşık beş yüz 
metre kuzeyinde bulunan ilçe-
miz Kebir Süt Fabrikasının bul-
unduğu bölgenin yanında ana 
yola bağlantı köprüsünün çok 
dar olduğu, yine ilçemiz Pazar-
yeri'ndeki köprünün çok dar ol-
duğu yerinde tespit edilmiştir. 
Olası bir sel du-rumunda bu 

köprülerin kısa sürede tıka-
nacakları, o bölüm-lerde baraj 
oluşturarak taşkınla-ra, büyük 
felaketlere yol aça-cakları, bu 
nedenle ilçemizin büyük bir risk 
altında olduğu ortadadır. Bu risk 
yüzlerce kişi çalıştıran tesisleri 
de tehdit et-mektedir. İlçemizi 
yönetenleri, sorumluluğu olan 
kişi ve kur-umları olası bir fela-
ket nedeniyle duyarlı olmaya, 
buralarda yeniden incelemeler 
yaparak gerekli önlemleri 
almaya davet ediyoruz dedi.

VAKFIKEBİR İLÇEMİZİ BEKLEYEN FELAKET!

O
kul zamanı geldiğinde 
AVM'lerin, zincir 
marketlerin kırtasiye 

malzemeleri satmaya 
başladığını ve büyük vurgun 
yaptığını kaydeden Başkan 
Sağlam, bu tür yerlerde kırtasi-
ye ürünlerinin satılmaması için 
kanun çıkarılması gerektiğini 
açıkladı. Vakfıkebir Esnaf ve 
Sanatkarlar Odası Başkanı 
Kadem Sağlam, Şoförler ve 
Otomobilciler Odası Başkanı 
İsmail Hakkı Çobanoğlu ve 
Esnaf ve Sanatkarlar Kredi 
Kefalet Koop. Başkanı Hasan 
Topaloğlu, ilçede kırtasiyecilik 
yapan ve zor bir süreç yaşayan 
esnaarı ziyaret ederek destek 
verdiler. Öğrenci Velilerini yerel 
esnafa sahip çıkmaları 
hususunda uyarılarda 
bulundular. Kaliteli ürünün 
adresi kırtasiyelerdir dediler.
ZİNCİR MARKETLER 
KIRTASİYE ÜRÜNLERİ 
SATMASIN
Vakfıkebir Esnaf ve Sanatkarlar 
Esnaf Odası Başkanı Kadem 
Sağlam, 2021-2022 eğitim 
öğretim sezonu öncesi kırtasiye 
ürünleri hakkında önemli 
açıklamalarda bulundu, 
vatandaşları uyardı. Kırtasiye 
ürünlerinin kırtasiyeden 
alınması gerektiğini, market, 
AVM gibi yerlerden uzak 
durulması gerektiğini ifade eden 
Başkan Sağlam, “Pandemi 
döneminde çocuklarımızın 

okullardaki cıvıl cıvıl 
hareketlerini çok özledik. 
İnşallah önümüzdeki haftalarda 
okullarımız açılır. 
Çocuklarımızın yine okullarda 
cıvıl cıvıl kuşlar gibi sesleri gelir. 
Her sene söylediğimiz gibi 
doğru malzemeyi, kaliteli malı 
mutlaka küçük esnaftan 
almalıyız. Çünkü dışarıdan 
gelen ithal mallarda sıkıntı 
olduğunu söylüyoruz. Bu 
kaleminden, silgisinden, 
çantasına, defterine kadar 

hepsi bizim esnafımızın 
işyerlerinde yerli olarak satılıyor. 
Türkiye'nin kendi malını 
satıyorlar. Burada bir sıkıntı var. 
AVM'ler, zincir marketlerimiz 
var. Burada senede bir kere 
okul çağı geldiği zaman her 
tarafı kırtasiye ile dolduruyorlar. 
Hangi dönem olursa olsun 
mutlaka o döneme ait 
malzemelerle dolduruyorlar. 
Marketlerle ilgili çok büyük 
sıkıntılarımız var. Senede bir 
kere ucuz mal buluyorlar, 
kalitesiz mal buluyorlar 
satıyorlar. Bizim esnafımız 
pahalı satmıyor. Bizim 
esnafımız kaliteli mal satıyor, iyi 
mal satıyor. Esnafımızın Ahi 
Evran geleneklerine uygun 
olarak hareket ettiğini her 
zaman söylüyoruz. Fakat 
marketler nereden geldiği belli 
olmayan, merdiven altı 
çalışmalarla olsun, gerek ithal 
mallarla olsun, gerek kalitesiz 
mallarla olsun bir kokulu kalemi, 
silgiyi aldığınızda çocuğunuzun 
sağlığı ile oynadığını mutlaka 
bilmelisiniz. Bizim bütün 
kırtasiyeci esnafımıza gidin 
bakın bir tane kalitesiz mal 
bulamazsınız. Esnafımız bir 
kere değil 365 gün dükkanını 
açıyor. Her gün mekanını 
açıyor. Her gün bu sektöre 
hizmet veriyor. Ama diğer 
AVM'ler veya zincir marketler 
senede bir kere okul zamanı bu 
vurgunu vuruyorlar” dedi.

FİRMALAR ESNAFA PAHALI 
MARKETLERE UCUZ 
SATARAK AYRIMCILIK 
YAPIYOR
Küçük esnaf bir rmadan ürünü 
pahalı almak durumunda 
kaldığını, marketlerin ise daha 
çok ürün aldıkları için aynı 
rmadan daha ucuza ürünü 
aldığına dikkat çeken Başkan 
Sağlam, bu ayrımcılığında 
ortadan kaldırılması gerektiğini 
vurguladı. Kanunda bile 'küçük 
esnafa destek verilsin' ifadelerin 
yer aldığını belirten Sağlam, 
“Üretici rmalarda küçük esnafı 
kollasınlar. Ayrımcılık 
yapmasınlar. Eğer markete 7 
lira veriyorsa gidip esnafa 8-9 
liraya veriyorsa bu çok ayıp bir 
şeydir. Esnaf kendi işini yapıyor. 
Yeni bir kanun çıkıp 
uygulanması lazım. Çünkü biz 
bunlardan bıktık. Bugün 
kırtasiye, yarın zücaciye, sonra 
ayakkabı devam eder. Bu 
marketlerin açılmaması için 
yıllardır mücadele veriyoruz. Biz 
tüm esnaf guruplarının 
odasıyız. Her meslek dalına 
hitap ediyoruz. Küçük esnafı 
devlette kollaması gerekiyor. 
Biz buradan sesleniyoruz. Bizim 
tek amacımız esnaf sanatkarı 
kollayıp gözetlemektir. 
Feryadımız var. Marketlere 
gittim bütün reyonlarını kırtasiye 
malzemeleri ile doldurmuşlar. 
Böyle bir şey olmaz. Bunu 
senede bir kere koyuyorlar. 

Burada tüketiciye de görev 
düşüyor. Sen eğer çocuğunu 
düşünüyorsan birinci derecede 
kalitede ürünleri almak zorunda-
sın. İleride keşke dememek için 
gerekeni yapalım. Aynı 
zamanda alışverişlerinizi yerel 
esnaftan yapılması noktasında 
kampanyalar düzenliyoruz. Biz 
esnafın başkanıyız, esnafın 
yanındayız” diye konuştu.
TSE MARKALI ÜRÜNLERİ 
TERCİH EDİN
Genellikle kırtasiye malzemele-
rinin görsellik açısından süslen-
diğine dikkat çeken Başkan 
Sağlam, “Güzel kokulu silgiler, 
güzel renkli kalemler, çantaları-
mız, beslenme çantalarımız, 
suluklarımız bunlara baktığımız 
zaman görselde çok güzel. Ama 
içi tehlike arz ettiğini, 
kanserojen madde arz ettiğini 
söyleyebilirim. Yani silgiyi 
elinizle tuttuğunuz zaman, 
çocuğunuz ağzınıza götürdüğü 
zaman en büyük tehlikelerden 
bir tanesi. Velilerimiz bunlara 
çok dikkat etsinler. Mutlaka ki 
garantili TSE ve CE yazan 
markalar tercih edilmelidir. 
Bakanlıklar tarafından 
denetlenmiş ve kullanıma 
uygun ürünler kullanılmalı. Ucuz 
etin yahnisi yavan olur misali 
velilerimiz burada ucuz diye 
çocuklarımızı zehirlemesinler. 
İleride bunların geri dönüşü 
yok. Bunun için öncelikle 

velilerimizi uyarmak istiyoruz 
kurum olarak, oda olarak. 
Merdiven altı üretimden mutlaka 
uzak dursunlar” diye konuştu.
ÇOCUKLARIMIZ BİZİM HER 
ŞEYİMİZ
Okul zamanlarında dükkanına 
kırtasiye malzemesi koymuş bu 
kişilerden değil, 12 ay boyunca 
bu işi yapan kırtasiye mağaza-
larından alışveriş yapılmasının 
çok önemli olduğunu vurgula-
yan Başkan Kadem Sağlam, 
“Yerli esnaarımızdan alışveriş 
yapılmasını öneriyoruz. 
Çocuklarımız bizim her şeyimiz. 
Her şeyden önce çocuğumuz 
çok önemlidir, para ikinci 
planda. Yani bugün insanlar 
maddi kaynaklardan dolayı 
ucuz mala tenezzül edebilirler, 
ucuz mala kaçabilirler ama 
bunun sıkıntıları ileride Allah 
göstermesin çocuklarımıza 
herhangi bir kötü hastalık 
geldiğinde geri dönüşü yok, son 
pişmanlık fayda etmiyor” diye 
konuştu.
ÇİN MALLARINA DİKKAT
Velilerin Çin'den gelen mallara 
çok dikkat etmesi gerektiğini 
kaydeden Başkan Kadem 
Sağlam, Çin'den üretilen 
malların kalitesiz olmasından 
dolayı insanların bunlara 
yöneldiğine vurgu yaptı. 
Sağlam, “Oyuncak 
oyuncakçıdan, kırtasiye 
kırtasiyeciden alınır” dedi.

ZiNCiR MARKETLER
KIRTASİYE ÜRÜNLERİ SATMASIN



V
akfıkebir İlçe 
Kaymakamı Mesut 
Yakuta ilçede göreve 

başladığı 2016 yılından bu 
yana 5 yıldır başarılı 
çalışmalarının yanı sıra halkın 
arasında halkın sorunlarını 
dinleyen halktan biri gibi 

olması hasbiyle gönüllerde 
taht kuması sonrası halkın 
adamı olarak herkes 
tarafından dile getirildi. 2012-
2016 yılları arası Antalya İli 
Finike ilçe kaymakamlığı 
görevini yürütmekte iken 
Vakfıkebir ilçe kaymakamı 
olarak atanmıştı. İlçede yaptığı 
başarılı çalışmalar ile 
Vakfıkebir ilçe kaymakamlığı 
görevini 5 yıl sürdürebilen az 
sayıda kaymakamdan biri olan 
Mesut Yakuta, son olarak 20 
Ağustos 2021 tarih 2021/412 
sayılı Cumhurbaşkanlığı 
atama kararnamesi ile Muğla 

İli Dalaman Kaymakamı olarak 
atandı. Kaymakam 
Yakuta'ya Vakfıkebir ilçemizde 
yaptığı başarılı çalışmalar ve 
halkımızın gönlünde bıraktığı 
güzel duygular için teşekkür 
ediyoruz. Yeni görev yerinde 
başarılar diliyoruz. 

KAYMAKAM MESUT 
YAKUTA KİMDİR?
11 Mayıs 1976 yılında 
Kayseri'de doğdu. 
1994 yılında Kayseri Arif Molu 
Anadolu Lisesi'nden, 1998 
yılında İstanbul Üniversitesi 
Hukuk Fakültesi'nden mezun 
oldu. Bir yıl süre ile Avukatlık 
stajı ardından 2000 yılında 
Kayseri ilinde Kaymakam 
adayı olarak Mülki İdare 
Amirliği Mesleğine başladı. 
Kaymakam Adaylığı sürecinde 
6 ay süreyle İngiltere/Shefeld' 
te İngiltere Yönetim Sistemi ve 
yabancı dil konularında eğitim 

aldı. Sırasıyla 
Gaziantep/Yavuzeli ve 
Sivas/İmranlı İlçelerinde 
Kaymakam Vekili olarak görev 
yaptı. 2003 yılında Asil 
Kaymakam olarak atandı. 
Gaziantep/Karkamış (2003), 
Erzurum/Pazaryolu (2003-

2005), Mardin/Yeşilli (2005-
2008), Nevşehir/Gülşehir 
(2008-2012), Antalya/Finike 
(2012-2016) Kaymakamlıkları 
yaptı. 2016 yılında Trabzon İli 
Vakfıkebir ilçe Kaymakamlığı 
görevine atandı.  
Bu görevini başarılı bir şekilde 
5 yıldır sürdürmekte iken son 
olarak 20 Ağustos 2021 tarih 
2021/412 sayılı 
Cumhurbaşkanlığı atama 
kararnamesi ile Muğla İli 
Dalaman ilçe Kaymakamı 
olarak atandı. Evli ve 2 çocuk 
babası olan Yakuta; iyi 
derecede İngilizce bilmektedir

Büyükliman
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Osman KOYUNCU

ürkiye sınırları yolgeçen hanı gibi, elini Tkolunu sallayan giriyor ve otobüslerle 

büyük şehirlere dağılıyorlar. Dünyanın 

hiçbir yerinde başşehir ve büyük şehirler 

yolgeçen hanına dönüştürülmez. Bunların 

güvenlik, beslenme, eğitim ve barınma gibi 

sorunları vardır. Şehirlerde sosyal ve 

güvenlik sorunları oluşturdukları gibi 

zamanla kitlesel patlamalara sebep 

olabilirler. Türkiye İran sınırı, 

yaklaşık 540 km olmasına rağmen 

kıvrımlarla birlikte düşünüldüğünde 

yaklaşık 1200 km'yi bulur. Göç sorunu 

komşular arasında güvenli anlaşmalar 

yaparak çözülebilir. Ülkeler arası ilişkiler 

ülkelerin çıkarları dikkate alınarak yapılır. 

Bütün dünya, B. Esad'ı Suriye devlet başkanı 

olarak tanıyor yalnız, Türkiye, şahsi ilişkiler 

için kabul etmiyor. Bir defa Esad'ı 

sevmedim, Suriye ile diplomatik ilişki 

kurmam için ille de Esad gitmeli denir mi? 

Türkiye'nin çıkarları Esad ile görüşmeye 

bağlıdır. Bu görüşme olursa, yaklaşık 5 

milyon mültecinin büyük bir kısmı 

ülkelerine dönebilir. Şu ana kadar İran 

sınırına yaklaşık 150 km duvar örüldü, 

ülkeler arasına yalnızca duvar örmekle bu 

göç meselesi hallolmaz. Basında pek çok 

yazı ve haberler çıktı, Türkiye ile ABD 

arasında gizli bir anlaşmanın olduğu dair. 

Afganistan'da ABD ile çalışanlar, ajanlık 

edenler, Taliban tarafından öldürülür 

endişesiyle Türkiye'ye yönlendirildiler. Eğer 

bunları ABD almazsa ki sanıyorum büyük 

çoğunluğunu almayacak, Türkiye'de 

kalacaklar ve yine ABD adına ajanlık 

yapacaklar, belki de toplumsal olaylarda 

kullanılacaklar. Büyük güvenlik sorunlarına 

neden olabilirler, elimizde patlamaya hazır 

el bombası var. ABD, 2021 de geri 

çekileceğini açıkladı fakat Afgan göçü 2018 

de yoğun olarak başlamıştı. Bütün bu 

göçmenler hep büyük şehirlere yerleşti. 

Dünyanın neresinde, sıkıntı çıkarma 

ihtimali olan göçmenler büyük şehirlerine 

bu şekilde plansız yerleştirilir? 

Gelenlerin çoğunluğu yetişkin genç erkek, 

Taliban'dan kaçmak, iş bulmak, çocuklarına 

para göndermek için kaçtığını söylüyorlar. 

Bununla birlikte ambargodan dolayı 

ekonomisi zora giren İran, bu göç 

meselesini, Türkiye ve batıya karşı şantaj 

olarak kullanıyor. Ayrıca çok sayıda İranlı 

Şii militan bu yolla Türkiye'ye sokulmuş 

olabilir ve bunlar ileride bir kaosa neden 

olabilirler.  İran, pek çok Şii militanları 

dünyanın çeşitli yerlerinde iç savaşlarda 

kullanmıştır, bu şekilde pek çok savaşçı 

dünyaya dağıldı.  Türkiye'deki Afgan ve 

İranlı göçmenlerin hangi şehirde ne 

yapıyorlar bilinmiyor, siyasiler planlama 

yapıp, olayların geleceğini öngörmeliler.
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V
akfıkebir ilçe 
Kaymakamlığı görevini 5 
yıldan bu yana başarılı 

bir şekilde sürdüren Kaymakam 
Mesut Yakuta'nın tayinin 
çıkması sonrası Vakfıkebir ilçe 
Kaymakamlığına Çanakkale ili 
Ezine ilçe Kaymakamı Dr. Hacı 
Arslan Uzan atandı. 
Kaymakam Dr. Hacı Arslan 
Uzan Kimdir?
1 Temmuz 1984 tarihinde 
ÇORUM/Sungurlu'da doğdu. İlk 
ve ortaöğretimini Sungurlu'da, 
lise eğitimini ise Çorum'da 
tamamladı. Çukurova 
Üniversitesi İktisadi ve İdari 
Bilimler Fakültesi, İşletme 
bölümünden 2006 yılında 
mezun oldu. 2007-2009 yılları 
arasında Maliye Bakanlığı, 
Gelir İdaresi Başkanlığında 
vergi denetmen yardımcısı 
olarak görev yaptı. 9 Eylül 2009 
tarihinde Bitlis'te, Bitlis Kayma-
kam Adayı olarak kaymakamlık 
mesleğine intisap etti. Kayma-
kamlık stajlarını Bitlis, Bursa ve 
Konya'da tamamladı. 2010 
yılında bir müddet Konya/ 
Emirgazi ilçesinde, kaymakam 
vekili olarak görev yaptı. 2011 
yılında yurtdışı stajı kapsamın-

da, Fransa'nın Besançon 
kentinde bir yıl süreyle 
Franche-Comté Üniversitesin-
de Fransızca eğitim aldı. Daha 
sonra Toulouse Bölge Valiliğin-
de Fransız idari yapısı üzerine 

staj yaptı. Bu staj kapsamında, 
Toulouse Bölge Valisi ile birlikte 
mevcut idari sistemin güçlü ve 
zayıf yönlerini müşahede etme 
imkânı buldu.2015 yılında 
Karadeniz Teknik Üniversitesi, 
Sosyal Bilimler Enstitüsü, Ka-
mu Yönetimi alanında master 
yaptı. 2016 yılında Anadolu 
Üniversitesi, Adalet bölümün-
den mezun oldu. 2018 yılında 
Atatürk Üniversitesi, Sosyal 
Bilimler Enstitüsü, Turizm İşlet-

meciliği ve Otelcilik bölümünde 
“sakin şehir” tez konusu ile 
doktorasını tamamladı. Halen 
Van Yüzüncü Yıl Üniversitesi, 
Sosyal Bilimler Enstitüsü, İşlet-
me Anabilim dalında “kayyımlık 
sistemi” üzerinde doktora çalış-
masına devam etmektedir. 
2012-2014 yılları arasında 
Giresun/Alucra ve 2014-2016 
yılları arasında ise Erzurum/ 
Uzundere il-çesinde görev 
yapmıştır. 2016-2019 yılları 
arasında Bulanık Belediye 
Başkan vekilliği, 2017-2019 
yılları arasında Bulanık ilçesi 
Erentepe ve Rüstemgedik 
Belediye Başkan vekilliği gö-
revlerini yürütmüştür. 
07.08.2019 tarih ve 2019/268 
sayılı Cumhurbaşkanlığı Atama 
Kararnamesi ile Ezine İlçesine 
atanmış. 26.03.2021 tarihi iti-
bariyle vekaleten Bayramiç 
Kaymakamı olarak görev 
yapmaktadır. 20 Ağustos 2021 
tarih 2021/412 sayılı 
Cumhurbaşkanlığından atama 
kararnamesi ile Vakfıkebir ilçe 
kaymakamlığı görevine atandı. 
Kaymakam Dr. Hacı Arslan 
Uzan Fransızca bilmekte olup, 
evli ve 2 çocuk babasıdır.

ZAYİ İLANI

VAKFIKEBiR iLÇE KAYMAKAMLIĞINA
 “DR. UZAN” ATANDI

VAKFIKEBİR KAYMAKAMI 

YAKUTA'NIN GÖREV YERİ DEĞİŞTİ

TMO FINDIK ALIMLARINA 
1 EYLÜL TARİHİNDEN İTİBAREN BAŞLIYOR

T
MO'dan yapılan 
açıklamada, ilk etapta 18 
noktada fındık alımlarının 

yapılmaya başlanılacağı, talep 
olması halinde bu sayının 60'a 
kadar çıkarılabileceği belirtildi. 
Ürün bedeli ödemeleri 21 gün 
içerisinde yapılacaktır. %50 
sağlam iç fındık esasına göre 
TMO'nun uygulayacağı alım 
yatları; Giresun kalite kabuklu 
fındık için 27,00 TL/Kg, Levant 
kalite kabuklu fındık için 26,50 
TL/Kg, Sivri kalite fındık için ise 
25,50 TL/Kg şeklindedir.
“ALIMLAR RANDEVU İLE 
YAPILACAKTIR”
Alımlar “Randevu” ile yapılacak 
olup üreticiler randevularını 23 
Ağustos 2021 tarihinden 
itibaren almaya başladılar. Batı 
Karadeniz Bölgesinde sel 
afetinden etkilenen illerimizden 
Bartın ve Kastamonu 
(İnebolu)'da fındık alım ekipleri 

görevlendirildi. Fındık alımları 
konusunda her türlü teknik 
altyapı, personel ve nansman 
hazırlıkları tamamlamıştır. TMO 
kabuklu fındık alımlarını ziksel 
analizle yapacak olup alım 
esnasında üreticilerimizin sıkıntı 
yaşamamaları için ürünlerini 
aşağıda belirtilen kriterlere 
uygun şekilde hazırlayarak alım 
açılış tarihine göre düzenlenen 
ekli listedeki alım noktalarına 
getirmeleri önem arz 
etmektedir.Kabuklu fındık alım 
esasları; Sağlam iç fındık oranı 
%40 ve üzeri, Rutubet oranı 
%6'ya kadar, Buruşuk iç fındık 
oranı %10 ve altı, Çürük ve 
bozuk iç fındık oranı %3 ve altı, 
Çatlak, kırık ve kabuklu fındık 
içerisinde bulunan iç fındık 
oranı %5 ve altı, Yabancı 
madde oranı (taş, toprak vb.) 
%0,5 ve altı, olan tüm fındıklar 
satın alınacaktır.Eski yıl 

mahsulü ve eski ile yeni yıl 
mahsullerinin karışımı olan 
ürünler kesinlikle satın 
alınmayacaktır.Bunların 
yanında üreticilerimizin 
ürünlerini kurutarak, sağlıklı 
olarak korunabilecekleri jüt 
çuvallar içerisinde alım 
noktalarına getirmeleri, İl/İlçe 
Tarım ve Orman Müdürlükleriyle 
irtibata geçerek ÇKS bilgilerini 
güncellemeleri ve ürünlerini 
randevu aldıkları tarihte TMO 
alım noktalarına getirmeleri 
önem arz etmektedir.
ÜRÜN BEDELİ ÖDEMELERİ 
21 GÜN İÇERİSİNDE 
YAPILACAKTIR
Ürün bedeli ödemeleri 21 gün 
içerisinde yapılacaktır. Üreticiler 
randevularını; İnternet 
üzerinden  http://randevu.tmo. 
gov.tr veya TMO işyerlerine 
müracaat ederek alabilecektir. 
Alımlar sırasında üretici mem-
nuniyetini sağlamak ve aksak-
lıkları gidermek ön planda olup 
bu kapsamda üreticiler Genel 
Müdürlük tarafından kurulan 
“Alo Ürün Hattı'ndan 0 312 416 
34 10 (8 Hat)]'' fındık alımları 
konusunda bilgi alabileceklerdir. 
2021/2022 dönemi kabuklu 
fındık alımlarının ülkemize ve 
üreticilerimize hayırlı olmasını 
ve bereketli kazançlar 
getirmesini dileriz. Kamuoyuna 
saygıyla duyurulur denildi.

Toprak Mahsülleri Ofisi (TMO)  2021 yılı kabuklu fındık alım kampanyasını 1 Eylül'de başlatıyor. 
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EDA iLE FURKAN EVLENDiLER TRABZON BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİNE BİR ÖDÜL DAHA

akfıkebir İlçesinin 

Vsevilen, sayılan değerli 
simalarından Fevziye 

Mahallesi Muhtarı Mustafa 
Afyon ve Gülten Afyon'un 
İstanbul Tuzla Gemi tersanesin-
de İnşaat Mühendisi olarak 
görev yapan oğulları Furkan ile 
Ankara İli eşraarından Necla 
ve Erdoğan Büyükgüllü'nün 
üniversite mezunu olan kızları 

Eda muhteşem bir düğün töreni 
ile evlendiler. Vakfıkebir Sabri 
Bahadır Kültür Merkezi Düğün 
Salonunda yapılan muhteşem 
düğün töreninde genç çiftlerin 
nikahlarını Vakfıkebir Belediye 
Başkanı Muhammet Balta 
kıyarken genç çiftlerin nikah 
şahitliklerini ise TBMM Çevre 
Komisyon Başkanı ve AK Parti 
Trabzon Milletvekilimiz 

Muhammet Balta, Resul Afyon 
ve Evren Büyükgüllü yaptılar. 
Genç çiftlerin düğün törenine 
eş, dost, akraba ve arkadaşları-
nın yanı sıra çok sayıda davetli 
katıldı. Bizlerde Eda ile 
Furkan'a evlilikte noktaladıkları 
bu mutlu beraberliklerinin ken-
dilerine ve ailelerine sağlık, 
mutluluk ve başarı getirmesini 
diliyoruz.  

HÜSNA İLE HALİL İBRAHİM'İN EN MUTLU GÜNÜ

akfıkebir ilçemizin 

Vsevilen, sayılan renkli 
esnaarından biri olan 

(Radyatörcü) Hüseyin Tayyar 
ve Nevin Tayyar'ın özel harekat 
polisi olan oğulları Halil İbrahim 
ile Denizli İli eşraarından Sa-
miye ve Halil İbrahim Işık'ın kız-
ları Hüsna bir ömür beraberliğe 

evet diyerek dünya evine gir-
diler. Vakfıkebir Altın Köşk Dü-
ğün Salonunda yapılan muh-
teşem düğün törenine genç 
çiftlerin eş, dost, akraba ve 
arkadaşlarının yanı sıra De-nizli 
ilinden de çok sayıda davetli 
düğüne katılarak genç çiftlerin 
mutluluklarına şahitlik yaptılar. 

Vakfıkebir Belediye Başkanı 
Muhammet Balta da düğün 
törenine katılarak genç çiftlere 
mutluluklar diledi. Bizler-de 
Hüsna ile Halil İbrahim çifti-ne 
evlilikle noktaladıkları bu mutlu 
beraberliklerinin kendile-rine ve 
ailelerine sağlık, mutlu-luk ve 
başarı getirmesini diliyoruz. 

V
akfıkebir Mesleki ve 
Teknik Anadolu Lisesi 
Müdürü Mehmet Kahveci 

ve eşi Havva Kahveci'nin kızı 
Zümrüt Esra Kahveci, hayatını 
AK Parti Trabzon İl Yönetim 
Kurulu Üyesi aynı zamanda 
Vakfıkebir ilçemiz esnaarından 
Mehmet Alp ve eşi Asuman 
Alp'in oğlu Halil İbrahim Alp ile 

birleştirdi.Vakfıkebir İlçesi 
Büyükliman Mahallesinde 
bulunan Çınaraltı Restourant'da 
düzenlenen düğün 
merasiminde genç çiftin 
nikahını Vakfıkebir Belediye 
Başkanımız Muhammet Balta 
kıyarken nikah şahitliklerini 
TBMM Çevre Komisyonu 
Başkanı, AK Parti Trabzon 

Milletvekilimiz Muhammet 
Balta, AK Parti Trabzon 
Milletvekilimiz Bahar Ayvazoğlu, 
AK Parti Trabzon İl Başkanı 
Sezgin Mumcu, Süreyya 
Öztürk, Nalan Aslantürk ve 
Mustafa Nedim Alp yaptılar.  
Zümrüt Esra - Halil İbrahim 
çiftini kutluyor ömür boyu 
mutluluklar diliyoruz.

HÜSNA İLE HALİL İBRAHİM'İN EN MUTLU GÜNÜ

ZÜMRÜT ESRA İLE HALİL İBRAHİM DÜNYA EVİNE GİRDİLER

Trabzon Büyükşehir Belediyesi, Ankara'da Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'ın da katılımıyla 
gerçekleştirilen 'Genç Dostu Şehirler Kongre ve Sergisi'nde stant açtı. Büyükşehir Belediyesi etkinlik 
kapsamında düzenlenen ödül töreninde Kuluçka Merkezi Projesiyle ödüle layık görüldü. Büyükşehir 
Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu, ödülü Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'ın elinden aldı.

G
ençlik ve Spor 
Bakanlığı ve Türkiye 
Belediyeler Birliği 

(TBB) ev sahipliğinde Ankara 
ATO Congresium Kongre ve 
Sergi Merkezi'nde Genç Dostu 
Şehirler Kongre ve Sergisi 
düzenlendi. Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip Erdoğan başta 
olmak üzere Gençlik ve Spor 
Bakanı Dr. Mehmet Muharrem 
Kasapoğlu ile TBB ve 
Gaziantep Büyükşehir 
Belediye Başkanı Fatma 
Şahin'in açılış konuşması 
yaptığı kongreye, Trabzon 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Murat Zorluoğlu da katıldı. 
GENÇLERDEN YOĞUN İLGİ
'Genç Dostu Şehirler Kongre 
ve Sergisi'nde Trabzon 
Büyükşehir Belediyesi 
tarafından stant açıldı. Çok 
sayıda etkinliğin yer aldığı 
standa, geçler ve Ankara'da 
yaşayan Karadenizliler yoğun 
ilgi gösterdi. Masa oyunlarının 
oynandığı stantta, sıklıkla 
hatıra fotoğraarı çektirildi.  
Büyükşehir Belediyesi ekipleri, 
ziyaretçilere çeşitli hediyeler 
verdi. 
ÖDÜLÜ CUMHURBAŞKANI 
ERDOĞAN TAKDİM ETTİ
Etkinlik kapsamında Genç 
Dostu Şehirler Fikir ve Proje 
Yarışması'na katılan 
belediyelerden dereceye giren 
22 belediyeye ödülleri verildi. 
Trabzon Büyükşehir 

Belediyesi de Kuluçka Merkezi 
Projesi'yle ödüle layık görüldü. 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Murat Zorluoğlu'na ödülünü 
Cumhurbaş-kanı Recep 
Tayyip Erdoğan takdim etti.
KULUÇKA MERKEZİ 
PROJESİ NEDİR?
Trabzon Büyükşehir 
Belediyesi Kuluçka Merkezi 
Projesi kapsamında; 
Trabzon'da ikamet eden 14-25 
yaş arası gençlere 21. yüzyılın 

getirdiği değişiklikler üzerine 
bilgi ve beceri sahibi 
olabilmeleri için “Trabzon 
Büyükşehir Belediyesi 
Kuluçka Merkezi” kurulacaktır. 
Bu merkezde; gençlere 
dinleme, sözlü ve yazılı 
iletişim, beden dili, takım 
çalışması, empati kurabilme, 

müzakere ve ikna kabiliyeti, 
çelişki yönetimi, zaman 
yönetimi, stres yönetimi, 
problem çözebilme, iş etiği ve 
geri bildirimlere açık olma yani 
“SoftSkills” olarak adlandırılan 
beceriler kazandırı-lacaktır. 
Bunun yanında gençlere 
Blockchain, Siber Güvenlik, 
Nano Teknoloji, Yapay Zekâ, 
web geliştirme yazılım 
eğitimleri, 3 boyutlu tasarım 
eğitimleri gibi teknik 
becerilerden olan “Hard Skills” 
eğitimleri verilecektir. Eğitim 
süresince “İdeathon ve 
Hackhton” adı verilen kir ve 
yazılımsal çözümler üretme 
atölyeleri oluşturulup 
yarışmalar yapılacaktır. Bu 
atölye ve yarışmalardan çıkan 
kirler ve ürünlerin projelendi-
rilmesi yolunda gençlere yol 
gösterile-cektir. Üretilen 
projeler; kurum ve kuruluşlara, 
özel danışmanlara ve 
ilgili sektörlerden uzman 
yatırımcı

lara tanıtılacaktır. Böylece 
gençlere yönelik hizmetler 
artırılarak kendi 
potansiyellerini gerçekleştire-
bilmelerine imkân sağla-
nacaktır. Genç girişim-cilerin 
yenilikçi kirleri desteklenecek 
ve benzeri konularda projeler 
teşvik edilecektir.

ÜNİVERSİTEYE HAZIRLIK 
KURSLARI BAŞALIYOR
Vakfıkebir Halk Eğitimi Merkezi Müdürlüğünce 2021-2022 eğitim öğretim 
yılında üniversiteye yönelik destekleme ve yetiştirme kursları açılıyor. Son 
başvuru tarihi 30 Ağustos 2021 Pazartesi günü mesai bitimine kadar. 

V
akfıkebir Halk Eğitimi 
Merkezi 
Müdürlüğünden yapılan 

açıklamada; Hafta içi 
düzenlenecek kurslar sözel, 
sayısal ve eşit ağırlık 
alanlarında olup tüm lise 
mezunları ile Açık Öğretim 
Lisesinden aynı eğitim öğretim 
döneminde mezun olabilecek 
durumdaki öğrenciler 
katılabileceklerdir. Hafta içi 
verilecek alan kurslarında 
kontenjan sınırlaması vardır. 
Bu yüzden öğrencilerin 30 
Ağustos tarihine kadar bizzat 
Merkez Müdürlüğüne 

başvurmaları, ayrıca e-kurs 
modülü (e-devlet) üzerinden 

giriş yapmaları 
gerekmektedir.Kurslarla 
ilgili hazırlık ve planlamalar 
yapılmış olup Eylül ayında 
eğitim öğretim etkinlikleri 
başlatılacaktır. Geçen 
yıllarda olduğu gibi 
deneyimli ve seçkin 
öğretmen kadrosu ile 
Vakfıkebir Halk Eğitim 
Merkezi destekleme ve 
yetiştirme kurslarıyla 
ebeveyn ve öğrencilerimi-
zin üniversiteye hazırlık 
taleplerini karşılayacaktır.  
Merkez Müdürlüğü, her 
yerde eğitim ve herkese 
açıklık ilkeleriyle hayat 

boyu öğrenme etkinliklerini 
sürekli yerine getirmektedir.Web Sitemizden

Takip 

Edebilirsiniz.

www.buyuklimanpostasi.com
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T
rabzon Havalimanı 
pistinin geçen yıl Nisan 
ayında bakım ve 

onarımdan geçirildiğini belirten 
Kaya, “Havalimanındaki 
pistlerde çalışma yapıldığını 
görünce araştırdık ve bu iş için 
herhangi bir ihale 
yapılmadığını fark ettik. 2 defa 
gittik yerinde incelemeler 
yaptık. Trabzon Büyükşehir 
Belediyesi ekiplerinin pistteki 
asfaltı söktüğünü gördük. 
Başta Ulaştırma ve Altyapı 
Bakanı olmak üzere ilgili 
yetkililere pist bakım işi için 
ihale yapılıp yapılmadığını, bu 
işin kimler tarafından ne kadar 
bedelle yapıldığını, bu işi 
yapan rmanın liyakate sahip 
olup olmadığını sorduk. Biz bu 
soruları kamuoyu adına 
sorarken böyle bir sonuçla 
karşılaşacağımızı ön görerek 
konunun üzerine gitmiştik, 
uyarmıştık. İşin ihalesiz bir 
şekilde bir yandaşa verildiğini 
ve ihalenin daha sonra el 

altından yapıldığını ifade 
etmiştik. Maalesef 1 yıl önce 
yapılan pist bugün çöktü. Daha 
dün yapılan pist çöküyorsa Bu 
işin sorumluluğunu taşıyanların 
çıkıp bunun hesabını vermesi 
lazım ” dedi.
HAVALİMANI İLE İLGİLİ 
SORULARIMIZIN CEVABINI 1 
YIL SONRA PİSTTEKİ 
ÇATLAK VERDİ
Geçtiğimiz yıl Trabzon 
Havalimanındaki bakım ve 
onarım çalışmaları ile ilgili 
verdiği soru önergesini 
hatırlatan CHP Trabzon 
Milletvekili Ahmet Kaya, 
“İhaleye çıkılıp çıkılmadığı bile 
bilinmeyen, hangi rmanın, 
hangi kriterler çerçevesinde 
çalışma yaptığı belli olmayan, 
5 yılda defalarca bakım ve 
onarıma giren, sorunları asla 
kalıcı olarak giderilmeyen 
Trabzon Havalimanı ile ilgili 
Ulaştırma ve Altyapı Bakanı'na 
6 soru yöneltmiştik. Bakımdan 
1 yıl sonra pistte yaşanan 

çatlak sorularımızın cevabı 
oldu.” ifadelerini kullandı.
TRABZON'A UÇUŞLAR EN 
YOĞUN ZAMANDA DURDU 
BİNLERCE İNSAN MAĞDUR
Kaya, “Turizm sezonundayız. 
Karadeniz Bölgemize akın 
eden yerli ve yabancı turistler 
Trabzon Havalimanı'nı 
kullanıyor. Dolayısıyla 
uçuşların en yoğun olduğu bir 
dönemdeyiz. Çok şükür bir 
kaza yaşanmadan pistteki 
çökmeler fark edildi. Fakat 
aynı zamanda uçuşların 
durması nedeniyle de binlerce 
insanımız mağdur edildi, çok 
büyük kamu zararı oluştu. 
Daha önce de pist 
aydınlatmasında sorun çıkmış 
uçuşlar durdurulmuştu. 
Trabzon Havalimanı'nda her yıl 
benzer sorunlar yaşanıyor. 
Turizmcilerimiz, turistlerimiz ve 
vatandaşlarımız mağdur 
ediliyor. Bu durum Trabzon 
adına maalesef utanç verici. 
Bunun sorumluları kim? Çıkıp 
hesap versinler.”

AKP'NİN YANDAŞI ZENGİN 
ETME SEVDASI GÜVENLİK 
SORUNU OLUŞTURUYOR
“AKP'nin yandaşları zengin 
etme sevdası, artık ülkemiz ve 
vatandaşlarımız için bir 
güvenlik sorunu oluşturur hale 
geldi. Allah korusun, burada 
yaşanacak bir uçak kazasında 
insanlarımız yaşamını 
yitirebilirdi. Dün yapılan pist 
bugün çöküyorsa, bunu 
sorgulamak lazım. Ülkenin 
kaynaklarını heba ediyorlar.”
TRABZON'A YENİ 
HAVALİMANI ŞART
“Yolcu kapasitesinin üzerine 
çıkan Trabzon Havalimanı'na 
acil müdahaleler gerekiyor. 
İkinci pist sözü verildi ancak 
yerine getirilmedi. Bu 
yoğunluğu karşılayacak 
büyüklükte bir havalima
nının bir an önce yapımına 
başlanmalı. Yeni havalimanı 
yapılırsa sefer sayıları artı
rılır, sefer sayısının artması da 
pahalı olan Trabzon bilet 
yatlarının da bir nebze 

düşmesini sağlar. Geçen yıl 
Sayın Bakan soru önergemize 
verdiği cevapta, Trabzon 
Havalimanı'na ikinci bir pist 
yapılması veya Trabzon'a yeni 
bir havalimanı yapılmasıyla 
ilgili bir çalışma yürütülmediğini 
belirmişti. Birkaç ay sonra 
projenin hazır olduğu, 
Cumhurbaşkanı'ndan onay 
beklendiği yönünde 
açıklamalar yapıldı. Yeni 
havalimanı ile ilgili 1 yıldır 
herhangi bir gelişme olmadı. 
Anlıyoruz ki buna AK 
Parti'nin ömrü yetmeyecek. 
Biz iktidara geldiğimizde 
Trabzon'a yeni bir 
havalimanını mutlaka 
kazandıracağız.”
AKP DÖNEMİNDE KAMU 
İHALE KANUNU TAM 191 
KEZ DEĞİŞTİRİLDİ
“AKP iktidarları döneminde 
Kamu İhale Kanunu'nda tam 
191 kez değişiklik yaptılar. 

21/b kapalı usul ihalelerle acil 
durum gerekçe gösterilerek 
duyuru dahi yapmadan 
istedikleri rmalara istedikleri 
işi yüksek yatlarla yaptırdılar. 
Taşeron sistemiyle saadet 
zinciri kurdular. Yapılan işin 
kalitesi düştü, maliyet yatı 
arttı. Milyarlarca liralık 
ihalelerle kamuyu zarara 
uğrattılar. Yetmedi Koro
navirüs dönemini bile 
fırsata çevirerek yandaşlarına 
ihalesiz iş verdiler. İşleri 
yandaşa verelim de nasıl 
verirsek verelim anlayışı 
içindeler. Bu anlayış AKP 
iktidarı döneminde geçerli 
tek anlayış oldu, işte 
sonuçları ortada. Bu işin 
sorumlusu AKP'dir. Çöken 
sadece pist değil, AKP'nin 
kurduğu yandaş kayırma 
sistemidir, AKP'nin çürümüş 
sistemidir. Yeter artık düşün 
milletin yakasından.”

MİLLETVEKİLİ KAYA: “ÇÖKEN UÇAK PİSTİ DEĞİL, AKP'NİN YANDAŞ KAYIRMA ZİHNİYETİDİR”
CHP Trabzon Milletvekili Ahmet Kaya, pistin çökmesi nedeniyle uçuşlara kapatılan Trabzon Havalimanı'nın pist bakım 
işinin geçen yıl ihalesiz bir şekilde yandaş bir firmaya verildiğini hatırlatarak, “dün yapılan pist bugün çöküyorsa, 
çöken sadece pist değil, AKP'nin yandaşı kayıran zihniyetidir, adaletsiz ihale sistemidir, kısacası AKP zihniyetidir” dedi.

İMAMOĞLU'NA
 “HACI BEKTAŞ-I VELİ HİZMET ÖDÜLÜ”

CHP Genel Başkanı Kemal 
Kılıçdaroğlu, 58. Ulusal, 32. 
Uluslararası Hacı Bektaş-ı 
Veli Anma Törenleri ve Kültür 
Sanat Etkinlikleri'nde 
konuştu. Konuşmasında 
mülteci ve sığınmacı 
sorununa değinen 
Kılıçdaroğlu, “Sevgili 
Peygamberimiz, veda 
hutbesinde ırkçılığa karşı son 
derece net bir tavır almıştır. 
Aynı inanç ve felsefe 
Yunus'ta da vardır. '72 millet 
birdir bize' der. Hacı Bektaş-ı 
Veli'de 'Dili, dini, rengi ne 
olursa olsun; iyiler iyidir. İyiler 
her an iyidir' der. Bizler, 
iyilikle yarışmalıyız. 
Dolayısıyla ülkemizdeki 
mültecilere, sığınmacılara 
karşı da ırkçılık yapmadan 
yaklaşmalıyız. Çabamız; 
sığınmacıların, ülkelerinden 
ayrılmalarına neden olan 
koşulları ortadan kaldırmaya 

dönük olmalıdır. Onları 
davullarla, zurnalarla 
ülkelerine uğurlayacağımız 
günleri hep birlikte kurmalı ve 
inşa etmeliyiz. İnanın bunu 
mutlaka ama mutlaka 
başaracağız” dedi. Bu yıl ilk 
kez verilmeye başlanan Hacı 
Bektaş-ı Veli Hizmet 
Ödülü'nün sahibi ise İBB 
Başkanı Ekrem İmamoğlu 
oldu. Ödülünü Hacıbektaş 
Belediye Başkanı Yoldaş 
Altıok'un elinden alan 
İmamoğlu, “Başta Genel 
Başkanımız olmak üzere, 
emeği geçen tüm kurumlara 
ve emekleriyle bizzat bu 
işlerin ortaya çıkmasını 
sağlayan tüm kardeşlerimize 
minnettarım. Bundan sonra 
da Hacıbektaş'ta yapılan 
hizmetlerin birlik, beraberlik 
içinde sürdürülmesi için bir 
yapı oluşturulmasının 
gerektiğine inanıyorum” 

ifadelerini kullandı.
HACIBEKTAŞ / KIRŞEHİR
2021 UNESCO Hacı Bektaş 
Veli Anma Yılı ve 58. Ulusal, 
32. Uluslararası Hacı Bektaş-
ı Veli Anma Törenleri ve 
Kültür Sanat Etkinlikleri'nin 
resmi açılışı, CHP Genel 
Başkanı Kemal Kılıçdaroğlu 
ve İstanbul Büyükşehir 
Belediye (İBB) Başkanı 
Ekrem İmamoğlu'nun 
katılımıyla gerçekleştirildi. 
Kılıçdaroğlu ve İmamoğlu, 
açılış öncesinde Hacı 
Bektaş-ı Veli'nin türbesini 
ziyaret edip, dualar okudu. 
Külliye içerisindeki 
Çilehane'ye giden Kılıçdar-
oğlu ve İmamoğlu, 
vatandaşların sevgi gösteri-
leri arasında ziyareti 
noktaladı. İkili ve beraberle-
rindeki heyet, türbe 

ziyaretinin ardından resmi 
açılışın yapılacağı Kemal 
Kılıçdaroğlu Kültür 
Merkezi'ne geçti. Açılış 
törenine, pandemi nedeniyle 
sınırlı sayıda seyirci alındı. 
Saygı duruşunda bulunul-
ması ve İstiklal Marşı'nın 
okunmasıyla başlayan tören, 
Kültür ve Turizm Bakanlığı 
Hacıbektaş Semah Ekibi 
tarafından dönülen semahla 
devam etti. Törende ilk 
konuşmayı yapan Hacıbektaş 
Belediye Başkanı Arif Yoldaş 
Altıok, Hacı Bektaş-ı Veli'nin 
yaşamıyla ilgili bilgiler 
paylaşıp, ilçeye verdikleri 
katkıdan dolayı Kılıçdaroğlu 
ve İmamoğlu'na teşekkürle-
rini sundu. Altıok'un ardından 
Alevi Dernekleri Federasyonu 
Genel Başkanı Celal Fırat bir 
konuşma gerçekleştirdi.

2021 UNESCO Hacı Bektaş Veli Anma Yılı ve 58. Ulusal, 32. Uluslararası Hacı Bektaş-ı Veli Anma 
Törenleri ve Kültür Sanat Etkinlikleri'nin resmi açılışı, CHP Genel Başkanı Kemal Kılıçdaroğlu ve 
İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu'nun katılımıyla gerçekleştirildi.

0 462 841 56 00
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Büyükliman
Postası 7 27.08.2021GÜNDEM

T
rabzonspor Başkan 
Adaylığı için istişareler 
yapan Eski Gençlik ve 

Spor Genel Müdürü Mehmet 
Atalay Büyükliman Gazeteciler 
Cemiyeti'ni ziyaret etti. (BGC) 
Atalay'ın Büyükliman 
Gazeteciler Cemiyeti'ni ziyareti 
sırasında Cemiyet Başkanı 
Aydın Gelleci, Trabzon 
Gazeteciler Cemiyeti Başkan 
Yardımcısı ve Büyükliman 
Postası Gazetesi Yazı İşleri 
Müdürü Ahmet Kamburoğlu, 
Cemiyet Başkan Yardımcısı 
Tuncay Hacıfettahoğlu, 
Cemiyet Saymanı Hasan 
Bahadır ve basın mensupları 
hazır bulundular. 
“CEMİYET OLARAK 
BÜYÜKLİMAN HAVZASININ 
SESİ OLMAYA GAYRET 
EDİYORUZ”
Hikmet Aksoy Lokalinde 
Cemiyetin tarihçesi hakkında 
bilgiler veren Büyükliman 

Gazeteciler Cemiyeti Başkanı 
Aydın Gelleci, Koronavirüs 
pandemisi dolaysıyla cemiyetin 
bazı faaliyetlerinin aksadığını 
ve Türkiye genelinde Trabzon 
ve Giresun olmak üzere iki ili 
kapsayan tek cemiyet 
olduklarının altını çizdi. Başkan 
Gelleci,  “Hem Trabzon hem de 
Giresun bürokrat ve siyasetçile-
riyle zaman zaman bir araya 
geliyoruz. Asıl hedemiz Bü-
yükliman Bölgesinin sorunlarını 
dile getirmek ve çözüm yolları-
na odaklanmak. Bu anlamda 
bütün ilçelerimizde basılan 
gazetelerimiz var. Ayrıca yazılı 
basının haricinde her ilçede 
aktif olan internet sitelerimiz 
var. Pandemi dolayısıyla bütün 
ülkede olduğu gibi bizim bölge-
mizde de zor günler yaşıyoruz 
ve ayakta kalmak için büyük bir 
mücadele veriyoruz. Ben bu 
anlamda basın camiamıza 
teşekkür etmek istiyorum. 

Çünkü böyle bir zamanda 
ayakta durmak gerçekten çok 
zor ve bu sorunlarında bir an 
önce çözülmesi gerekiyor. 
Faaliyetlerimiz anlamında her 
yıl 10 Ocak Çalışan Gazeteciler 
gününde her iki ilimizden de 
valilerimizi, milletvekillerimizi, 
belediye başkanlarımızı 
buluşturduğumuz etkinlikler 
yapıyoruz. Her yıl bir ilçede bu 
organizasyonları düzenliyoruz. 
Hem bizler açısından 
hemde katılımcılar açısından 
bölgenin sorunlarını konuşma 
fırsatı bularak bir kaynaşma 
ortamı sağlamış oluyoruz. 
Ayrıca cemiyet olarak 
Büyükliman adı altında bir dergi 
çıkarıyoruz. 
İlk sayısını 2019 yılında 
çıkartmıştık. Pandemi dolayısı 
ile 2020 yılındaki sayımızı 
çıkaramadık. 2. Sayımızın 
çıkarılması ile ilgili olarak 
çalışmalarımız sürüyor. 

Cemiyetimiz tarafından çeşitli 
kategorilerde yarışmalar 
düzenliyoruz. Bu yılda kurucu 
üyelerimizden merhum 
Muhammet Taş'ın anısına bu 
ayın sonunda yarışma 
düzenleyeceğiz. Büyükliman 
Platformunu yeniden 
canlandırmak için çalışmalara 
başlayacağız. Büyükliman 
Gazeteciler Cemiyeti olarak 
Büyükliman havzasının sesi 
olmaya gayret ediyoruz. 
Çalışmalarımıza 
meslektaşlarımızla birlikte 
devam ediyoruz. Yaptığımız 
bu çalışmalar da sizlerinde 
desteğini bekliyoruz. Bizler 
biliyoruz ki! Şuan belki aktif bir 
göreviniz olmazsa bile Mehmet 
Atalay olarak halen daha bir 
markasınız. Böylesine nazik bir 
ziyaret için arkadaşlarım adına 
teşekkür ediyorum” dedi.  
“BÜYÜKLİMAN 
GAZETECİLER CEMİYETİ'NİN 
DEĞERİ ÇOK BÜYÜK”
Eski Gençlik ve Spor Genel 
Müdürü Mehmet Atalay ise 
yaptığı değerlendirmede “Bü-
yükliman Bölgesi basın camiası 
olarak çok güçlü. Bu güç 

Büyükliman Gazeteciler 
Cemiyeti gibi bir kuruluşu oluş-
turmuş durumdadır. Bende bu 
camia-nın içinden gelen birisi 
olarak çok rahatlıkla söyleyebi-
lirim ki! Kurumlaşma adına 
beklide herhangi bir ilimizde 
olmayan bir cemiyete ve güce 
sahip-siniz. Bunun değeri 
çok büyüktür.” ifadelerini 
kullandı.
“İLÇELERİ ZİYARET EDEREK 
DELEGELERLE 
BULUŞUYOR”
Trabzonspor'un Aralık 
ayındaki seçimleriyle ilgili 
başkan adaylığı noktasında 
istişareler yaptı-ğını belirten 
Atalay, “Henüz res-men ilan 
etmesek de istişareler 
yapıyoruz. Bir anlamda delege 
yapısının düşüncesini merak 
ediyoruz. İlçelerimize giderek 
hem onları dinliyoruz hem de 
bizim düşüncelerimiz 
aktarıyoruz. Bu ziyaret de 
bundan ibarettir. Trabzon 
basının da Trabzonspor 
hakkındaki düşünceleri elbette 
değerlidir. Bunun için 
buradayız. Aralık'ta seçimler 
var. Kim gelecekse kulübün 

geleceğini kurtaracak, borç 
yükünü azaltacak, mümkünse 
yok edecek, ciddi gelir 
kaynakları oluşturacak daha 
çok şey vaat etmeli ve en iyisini 
söylemelidir. Kalıcı, gelir getirici 
büyük projelere ihtiyaç var. 
Trabzonspor tam anlamıyla 
bütün ilçeleriyle bütünleşmeli 
ve tam anlamıyla bir kolej 
havasına büründürülmelidir. 
Trabzon'un Yusuf Yazıcı'ları 
sağda solda evimizde 
bahçemizde dolaşıyor. O Yusuf 
Yazıcı'ları daha çocuk yaşta 
keşfedip testlerden geçirerek 
ve kabiliyetleri doğrultusunda 
geliştirip futbol sektörüne 
kazandırmalıyız. Trabzonspor'a 
hizmet etmenin aidiyet duygusu 
çok farklıdır. Yaşam biçimi 
olarak Bordo-Mavi renkleri 
benimseyen bir toplumu 
peşinizden sürüklemek, onlara 
en iyisini sunmak bir Trabzonlu 
için en önemli görev ve 
gururdur. Çünkü bu duygunun 
hazzı çok farklıdır. O nedenle 
hayali bile insanın yüzünde 
tebessümün oluşturduğu 
Trabzonspor bizim vazgeçilmez 
sevdamızdır.” diye konuştu.

V
akfıkebir Sürücü 
Kursunun açılış 
töreninde Şalpazarı 

Belediye Başkanı Rek 
Kurukız, Çarşıbaşı Belediye 
Başkanı Mümin Nuhoğlu ve 
Beşikdüzü Belediye Başkanı 
Ramis Uzun birer selamlaşma 
konuşması yaparak, sürücü 
kursunun hayırlı olması 
dileklerinde bulundular. 
Vakfıkebir OSKA Çiçekçilik 
tarafından yapılan 
organizasyon ise eşsiz bir 
görsel olarak gözlerden 
kaçmadı. 
SÜRÜCÜ KURSU DEĞİL, 
BÖLGEMİZE 
KAZANDIRDIKLARI BİR 

OKULDUR
TBMM Çevre Komisyon 
Başkanı Muhammet Balta, 
Bugün buraya sevgili 
kardeşlerimin iş yeri açılışı için 
geldik. Hayırlara vesile 
olmasını diliyor ve bu 
kursumuzun açılmasına vesile 
olan kardeşlerimize 
teşekkürlerimi sunuyorum. 
Burası sadece ticari amaçlı 
açılan bir iş yeri olmayıp, eğitim 
açısından insanlara yararlı 
olabilecek bir iş kurumu 
olacaktır. Vakfıkebir artık daha 
çok eğitimli sürücüler 
yetiştirebilecektir. Bu 
kardeşlerimiz bir sürücü kursu 
değil bölgemize kazandırdıkları 

bir okuldur. Sürücüler burada 
yapılacak eğitimler sayesinde 
bir ehliyet değil esasında insani 
özellikleri kardeşliği, sabrı ve 
insanlığın bütün özelliklerini 
yansıtacaklar diyerek hayırlı 
olsun temennisinde bulundu.
VAKFIKEBİR'E DEĞİL 
BÖLGEMİZE HİZMET 
EDECEK
Vakfıkebir Belediye Başkanı 
Muhammet Balta yaptığı 
konuşmasında, bu gün 
bölgemizde çok arzu edilen 
ortaklaşa bir iş yapmanın güzel 
bir örneğini görüyoruz. Bu 
ortaklıkları nedeniyle kendilerini 
tebrik ediyorum. Bu birlikteliğin 
uzun sürmesini ve diğer 
kardeşlerimize de örnek 
olmasını diliyorum. İlçemizde 
ikincisinin açılmış olması hem 
hizmet kalitesinin artmasına ve 
hizmet alacak 
vatandaşlarımızın daha kaliteli 
hizmet almasına vesile olacak. 
Bu kursumuz sadece 
Vakfıkebir'e değil bölgemize 
hizmet edecek dedi.Kursun 
açılışı dolayısıyla düzenlenen 
törene, TBMM Çevre ve 
Şehircilik Komisyonu Başkanı, 
AK Parti Trabzon Milletvekilimiz 
Muhammet Balta, Tonya 

Kaymakamı ve Vakfıkebir 
Kaymakam Vekili Muhammet 
İkis, Vakfıkebir Belediye 
Başkanı Muhammet Balta, 
Beşikdüzü Belediye Başkanı 
Ramis Uzun, Şalpazarı 
Belediye Başkanı Rek 
Kurukız, Çarşıbaşı Belediye 
Başkanı Mümin Nuhoğlu, 
Emniyet Müdür Vekili Komiser 
Merthan Çelikdağ, Vakfıkebir 

Devlet Hastanesi Başhekimi Dr. 
Aydın Kant, İdari ve Mali 
Hizmetler Müdürü Yahya 
Sağıroğlu, AK Parti Vakfıkebir 
İlçe Başkanı Ahmet Uzun, CHP 
Vakfıkebir İlçe Başkanı Mehmet 
Keskin, İYİ Parti Vakfıkebir İlçe 
Başkanı Alparslan Beşli, 
Yeniden Refah Partisi Vakfıke-
bir İlçe Başkanı Saadettin 
Çiçek, Esnaf ve Sanatkarlar 

Odası Başkanı Kadem Sağlam, 
Esnaf ve Sa-natkarlar Kredi 
Kefalet Koo-perati Başkanı 
Hasan Topal-oğlu, Şoförler ve 
Otomo-bilciler Odası Başkanı 
İsmail Hakkı Çobanoğlu, Ziraat 
Odası Başkanı Muhammet 
Kılıç, daire amirleri, belediye 
meclisi üyeleri, işadamları, 
esnaar, muhtarlar ve 
vatandaşlar katıldılar.

VAKFIKEBİR SÜRÜCÜ KURSU HİZMETE AÇILDI

ATALAY BGC'Y� 
Z�YARET ETT�

Vakfıkebir İlçesi Büyükliman Mahallesi'nde Yusuf Sağlam, Sezer Sağlam ve Zekeriya Sevim 

tarafından kurulan “Vakfıkebir Sürücü Kursu” düzenlenen törenle dualar eşliğinde hizmete açıldı.

“VİRA BİSMİLLAH” DEMEK İÇİN 1 EYLÜL'Ü BEKLİYORLAR

alıkçılar 1 Eylül'de 

Bbaşlayacak yeni av 
sezonu için son hazırlık-

larını yapıyorlar. Karadeniz'de 
balıkçılar, denizlerde av 
yasağının sona ermesine kısa 
süre kala son hazırlıklarını 
tamamlamaya çalışıyor. Ağ ve 
tekne bakımlarını sürdürüp, av 
yasağının sona ermesi için gün 
sayan balıkçılar, bereketli av 
dönemi geçirmeyi temenni 
ediyor.Denizlerde 15 Nisan'da 

başlayan dip trol ve gırgır ağları 
ile avcılık için genel av yasağı, 1 
Eylül itibarıyla sona erecek. 
Karadenizli balıkçılar da yeni av 
sezonu için son hazırlıklarını 
hızlandırdı. Ağlarını onaran ba-
lıkçılar, kızağa alınan teknelerin 
alt kısımlarının boya işlerini, 
pervanelerin balans ayarı ve 
parlatılmasının yanı sıra sonar 
cihazlarının da son kontrolünü 
yapıyor. Tekne bakımlarını 
sürdüren ve av yasağının sona 

ermesi için gün sayan Trab-
zonlu balıkçılar, bu yıl bereketli 
av dönemi umut ediyor.

Denizlerde av yasağının 1 Eylül'de sona ermesiyle 
"vira bismillah" diyecek balıkçılar, bereketli av 
dönemi geçirmeyi temenni ediyorlar.



Vakfıkebir İlçe Kaymakamlığı görevini 2016 yılından 
buyana 5 yıldır başarılı bir şekilde sürdürmekte olan 
ve halkın adamı unvanı ile hitap edilen İlçe 
Kaymakamı Mesut Yakuta'nın görev yeri değişti.  

> Ahmet Kamburoğlu 4'de

TOKULLAR

Kemaliye Mah. H.Ziya Habiboğlu Cad. 
(Vakıfbank Yanı)  Vakfıkebir / TRABZON
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Vakfıkebir’in İncisi

VAKFIKEBiR 
UYGULAMA OTELi
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Lüx Odalar
Süit Odalar

Rezervasyon
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Düğün, Nişan, Kına ve Özel Kutlamalar

Vakfıkebir Uygulama Oteli vakfikebiruygulamaoteli

Cumhuriyet Mah. No: 14/2-A  Vakfıkebir / TRABZON
0462 841 44 05

vakfikebiruygulamaoteli61@hotmail.com

OKUL : 0462 841 44 00

VAKFIKEBİR KAYMAKAMI
 YAKUTA'NIN GÖREV YERİ DEĞİŞTİ

VAKFIKEBİR'DE ÇIKAR, HAFTALIK BAĞIMSIZ SİYASİ GAZETE         FİYATI: 1   (K.D.V. DAHİL)

> 7'de

> Ahmet Kamburoğlu 3'de

VAKFIKEBİR İLÇE KAYMAKAMLIĞINA 
“DR. UZAN” ATANDI

> Abdulkadir Aynaci 4'de

GG
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Araç Kiralamada
Güvenilir Adres

Bireysel
KurumsaliSTER 

UÇAK BİLETİ REZERVASYONLARINIZ İÇİN 

0 462 841 5 724

0 462 841 5 724
0 544 724 5 724 goldturizmcarrental

goldturizmcarrental goldturizmcarrental@hotmail.com
goldcarturizm@outlook.com

Türsab
A-10787

Kemaliye Mahallesi Gülbaharhatun Caddesi 
Belediye Otogarı No: 81/A   Vakfıkebir / TRABZON
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ATALAY BGC'Yİ ZİYARET ETTİ

VAKFIKEBiR iLÇEMiZi 
BEKLEYEN FELAKET!

ZİNCİR MARKETLER KIRTASİYE ÜRÜNLERİ SATMASIN

VAKFIKEBİR MYO'DA BAYRAK DEĞİŞİMİ

BAŞKAN BALTA, 
“BİRLİK VE BERABERLİĞİMİZ DAİM OLSUN”

Recep Baltürk

0462 851 01 01 0505 628 87 88
14 şubat kurtuluş caddesi  VAKFIKEBİR

851 01 0104
62 alo paket

yemek çeşitleriadana şiştavuk şiş pide çeşitleri

tavuk döneret döner

dönercim
recep usta

Kalite Asla

Tesadüf Değildir...

GIDA PAZARLAMA PLASTİK SAN. ve TİC. LTD. ŞTİ.

1991'den günümüze kadar

Trabzon - Giresun - Ordu İl ve İlçeleri arasında satış ve pazarlama 

ağımızla müşterilerimizin hizmetindeyiz.

FINDIK
ALIM-SATIMI

Çarşı Mahallesi Sedef Sokak No: 2/A  Vakfıkebir / TRABZON 0462 841 57 46 0462 841 24 42 www.uluduz.com.tr

> Sadık AYDIN 3'de

Vakfıkebir Esnaf ve Sanatkarlar Esnaf Odası Başkanı Kadem Sağlam, bir 
aksilik olmazsa 6 Eylül'de okulların açılacağını ve pandemi nedeniyle zor 
durumda olan kırtasiyeci esnafın bir nebzede olsa rahatlayacağını söyledi. 

Trabzonspor'un 2021 Aralık ayında yapılması beklenen seçimli genel 
kurulunda Başkan Adaylığı noktasında ismi geçen Eski Gençlik ve Spor Genel 
Müdürü Mehmet Atalay Büyükliman Gazeteciler Cemiyeti'ni (BGC) ziyaret etti.

Trabzon Üniversitesi Vakfıkebir Meslek Yüksekokulu Müdürlüğü görevini yürüten 
Dr. Öğr. Üyesi Soner Demirtaş'ın yerine Yüksekokulun Müdür Yardımcılığı 
görevini yürütmekte olan Dr. Öğr. Üyesi Tolga Ergün, Müdür olarak atandı.

Vakfıkebir Belediye Başkanı Muhammet Balta, Hicri 
Yılbaşı'na girilmesi ile beraber Muharrem ayı 
etkinlikleri kapsamında vatandaşlara aşure dağıttı.

> Sadık AYDIN 2'de

Vakfıkebir ilçe Kaymakamlığı görevini başarılı bir 
şekilde 5 yıldır sürdüren Mesut Yakuta'nın tayininin 
çıkması sonrası Vakfıkebir ilçe Kaymakamlığı 
görevine Dr. Hacı Arslan Uzan atandı.

Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Vakfıkebir İlçe Başkanı 
Mehmet Keskin, Vakfıkebir ile Tonya ilçelerini birbirine 
bağlayan yol güzergahı üzerinde bulunan fol deresinde 
ilçeyi bekleyen büyük bir felaketin olduğunu belirtti.

> 2'de

Vakfıkebir İlçe Kaymakamlığı görevini 2016 yılından 
buyana 5 yıldır başarılı bir şekilde sürdürmekte olan 

ve halkın adamı unvanı ile hitap edilen İlçe 
Kaymakamı Mesut Yakuta'nın görev yeri değişti.  

> Ahmet Kamburoğlu 4'de

TOKULLAR

Kemaliye Mah. H.Ziya Habiboğlu Cad. 
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Tel : 0462 841 62 61     Faks : 0462 841 63 61     Cep : 0533 644 97 00
Gaziosmanpaşa Caddesi Esen Sok. No: 1 Kat :2  Vakfıkebir / TRABZON

e-mail : info@cksigorta.net                        web : www.cksigorta.net
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VAKFIKEBİR KAYMAKAMI
 YAKUTA'NIN GÖREV YERİ DEĞİŞTİ

VAKFIKEBİR'DE ÇIKAR, HAFTALIK BAĞIMSIZ SİYASİ GAZETE         FİYATI: 1   (K.D.V. DAHİL)

> 7'de

> Ahmet Kamburoğlu 3'de

VAKFIKEBİR İLÇE KAYMAKAMLIĞINA 
“DR. UZAN” ATANDI

> Abdulkadir Aynaci 4'de
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VAKFIKEBiR iLÇEMiZi 
BEKLEYEN FELAKET!

ZİNCİR MARKETLER KIRTASİYE ÜRÜNLERİ SATMASIN

VAKFIKEBİR MYO'DA BAYRAK DEĞİŞİMİ

BAŞKAN BALTA, 
“BİRLİK VE BERABERLİĞİMİZ DAİM OLSUN”

Recep Baltürk

0462 851 01 01 0505 628 87 88
14 şubat kurtuluş caddesi  VAKFIKEBİR
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GIDA PAZARLAMA PLASTİK SAN. ve TİC. LTD. ŞTİ.

1991'den günümüze kadar

Trabzon - Giresun - Ordu İl ve İlçeleri arasında satış ve pazarlama 

ağımızla müşterilerimizin hizmetindeyiz.
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> Sadık AYDIN 3'de

Vakfıkebir Esnaf ve Sanatkarlar Esnaf Odası Başkanı Kadem Sağlam, bir 
aksilik olmazsa 6 Eylül'de okulların açılacağını ve pandemi nedeniyle zor 

durumda olan kırtasiyeci esnafın bir nebzede olsa rahatlayacağını söyledi. 

Trabzonspor'un 2021 Aralık ayında yapılması beklenen seçimli genel 
kurulunda Başkan Adaylığı noktasında ismi geçen Eski Gençlik ve Spor Genel 

Müdürü Mehmet Atalay Büyükliman Gazeteciler Cemiyeti'ni (BGC) ziyaret etti.

Trabzon Üniversitesi Vakfıkebir Meslek Yüksekokulu Müdürlüğü görevini yürüten 
Dr. Öğr. Üyesi Soner Demirtaş'ın yerine Yüksekokulun Müdür Yardımcılığı 

görevini yürütmekte olan Dr. Öğr. Üyesi Tolga Ergün, Müdür olarak atandı.

Vakfıkebir Belediye Başkanı Muhammet Balta, Hicri 
Yılbaşı'na girilmesi ile beraber Muharrem ayı 

etkinlikleri kapsamında vatandaşlara aşure dağıttı.

> Sadık AYDIN 2'de

Vakfıkebir ilçe Kaymakamlığı görevini başarılı bir 
şekilde 5 yıldır sürdüren Mesut Yakuta'nın tayininin 

çıkması sonrası Vakfıkebir ilçe Kaymakamlığı 
görevine Dr. Hacı Arslan Uzan atandı.

Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Vakfıkebir İlçe Başkanı 
Mehmet Keskin, Vakfıkebir ile Tonya ilçelerini birbirine 

bağlayan yol güzergahı üzerinde bulunan fol deresinde 
ilçeyi bekleyen büyük bir felaketin olduğunu belirtti.

> 2'de

Vakfıkebir İlçe Kaymakamlığı görevini 2016 yılından 
buyana 5 yıldır başarılı bir şekilde sürdürmekte olan 
ve halkın adamı unvanı ile hitap edilen İlçe 
Kaymakamı Mesut Yakuta'nın görev yeri değişti.  

> Ahmet Kamburoğlu 4'de
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VAKFIKEBİR KAYMAKAMI
 YAKUTA'NIN GÖREV YERİ DEĞİŞTİ

VAKFIKEBİR İLÇE KAYMAKAMLIĞINA 
“DR. UZAN” ATANDI

> Abdulkadir Aynaci 4'de
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BAŞKAN BALTA, 
“BİRLİK VE BERABERLİĞİMİZ DAİM OLSUN”

Recep Baltürk

0462 851 01 01 0505 628 87 88
14 şubat kurtuluş caddesi  VAKFIKEBİR

851 01 0104
62 alo paket

yemek çeşitleriadana şiştavuk şiş pide çeşitleri

tavuk döneret döner

dönercim
recep usta

Kalite Asla

Tesadüf Değildir...

GIDA PAZARLAMA PLASTİK SAN. ve TİC. LTD. ŞTİ.

1991'den günümüze kadar

Trabzon - Giresun - Ordu İl ve İlçeleri arasında satış ve pazarlama 

ağımızla müşterilerimizin hizmetindeyiz.
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Vakfıkebir Belediye Başkanı Muhammet Balta, Hicri 
Yılbaşı'na girilmesi ile beraber Muharrem ayı 
etkinlikleri kapsamında vatandaşlara aşure dağıttı.

> Sadık AYDIN 2'de

Vakfıkebir ilçe Kaymakamlığı görevini başarılı bir 
şekilde 5 yıldır sürdüren Mesut Yakuta'nın tayininin 
çıkması sonrası Vakfıkebir ilçe Kaymakamlığı 
görevine Dr. Hacı Arslan Uzan atandı.


